
Formandskabsmøde 21/11 2023 

Til stede: Peter G, Elsa, Tove, Signe og Jon 

Afbud: Morten, Benny og Henrik 

 

Før mødets start blev der taget en principbeslutning om at medlemmer af formandskabet skal være 

fysisk til stede på møderne – kun i særlige tilfælde accepteres deltagelse på teams. 

 

1) Godkendelse af dagsorden 

Der tilføjes et punkt 8 vedr. Jons ønske om at gå ned i tid – herefter blev dagsordenen godkendt. 

 

2) Godkendelse af referat af møde den 17. august 

Godkendt. 

 

3) Meddelelser 

SSB har afgivet høringssvar om Valdemarsgade som grøn gade. Vi så grøn en gade som mulig 

med gode adgangsforhold for den lette trafik. 

 

Vi har alt for mange aflysninger på Europaskolen. Der bliver afholdt holdmøder for at undersøge 

mulighederne for at flytte hold til Idrætsfabrikken – vi hører dog allerede nu at flere hellere vil 

bevare aktivitet tæt på deres bolig på Carlsberg og så ”leve med” de mange aflysningerne. 

Aflysningerne er påtalt i kommunalt regi. 

 

Skolen i Kødbyen: Mads og Peter G har været til møde om det med DGI om at udvikle aktiviteter 

på skolen – SSB sætter fokus på familie- og ungeaktiviteter. Tiltaget forhandles m Nordea 

Fonden med henblik på at søge støtte. 

 

Frivilligstrategi: Der er rundsendt en ”frivillig strategi” udarbejdet i 2018/19 – strategien handler 

både om at skaffe nye frivillige som at pleje de der er - kontormødet har set det igennem og 

skrevet de strukturede tiltag ind i årshjulet. Papiret tages op på formandsmødet i december 

 

Hjemmeside: Sabrina mener ikke det visuelle udtryk den nye hjemmeside har er ”up to date” og 

       ønsker en debat om dette – linket til hjemmesiden er sendt rundt til personalet der taler om det  

       på næste kontormøde – link er endvidere vedhæftet til referatet og hjemmesiden kommer på        

       som punkt på mødet i december.  

 

      Økonomi: Det ligner et underskud på 350.000 kr. for 2023 – tæt på det budgetterede – tallet kan  

      Stadig flytte sig ift indtægter/ udgifter for reståret, en evt 5. pulje fra FOS og opgørelse på §79  

      midler.  

 

4)    Orientering fra kontoret 

Ny mødestruktur på kontoret således, at vi har kontormøde (med Peter G) hver anden mandag 

og p-møde (uden Peter G) hver anden uge, hver mandag. 

 

5)   Notat om frivillige 

       Notatet blev vedtaget. 

 

 

 



6) Frivillig samling – Lørdag den 20. januar 

       Mads har undersøgt mulighederne for at vi kan være i Grøndalcentret. Bordtennis kan ikke      

       lade sig gøre (i Grøndalscentret). Peter G og Mads går videre med projektet. 

 

7) Spørgeundersøgelse 

        PG har sendt et forslag ud til en spørgeundersøgelse (quiz, iflg. Tove) til formandskabet.  

        Mads er skeptisk, Signe synes det er en god idé. 

 

        PG har undersøgt muligheden for at lave en digital generalforsamling, det koster  

        ca. 25.000 kr. 

 

       Mads synes aktivitetsnære forældremøder er et bedre forum, til at trække forældrene  

       tættere på klubben. 

 

       Formandskabet besluttede at snakke om det på næste møde (den 5. december), Signe følger  

       op på forskellige survey-værktøjer. 

 

8) Jons stilling 

       Jon vil gerne ned i tid pr. 31/12 2023 så han kun skal fokusere på at drive og udvikle        

       svømmeklubben – der tales om Jon går ned på 10 timer ugen – det skal stadig afklares   

       præcist hvor mange timer og hvilke arbejdsopgaver. Kontoret kan umiddelbart klare at     

       overtage de praktiske opgaver der skal tages fra Jon – perioden frem til nytår bruges til dette  

       (Mads og Signe ser på det). 

              Det er endvidere et ønske fra kontorets side at man genetablerer en stilling der tager sig af al  

              senioradministrationen – i første omgang laver kontormødet en profil på hvordan en sådan 

              stilling kan se ud. 

 

9) Evt. 

 

 

Opfølgning 

Jon: 

- Send årshjul ud til formandskabet, sammen med dette referat. 

- Sende link til mockup hjemmeside https://mockup-roed.fromberg.net/ 

- Økonomioversigt fra PG sendes med. 

 

Rettelser: 

- Dato i frivillignotat. 

 

https://mockup-roed.fromberg.net/

